
Spørgsmål og svar – Kristoffer Skytte  
 

Spørgetid ved regionsrådsmødet 28. november 2022 
 

Jeg ønsker at spørge regionsrådet . 
Om man agter at afskaffe den i min optik katastrofe . 

At man skal ringe inden man må komme på skadestuen . 
Når man er kommet til skade og bestille tid . 
 

Svar: 
 
Du har i den forrige valgperiode stillet et tilsvarende spørgsmål, som blev besvaret i forbindelse 
med regionsrådsmødet den 22. februar 2021. 
 
Svaret er det samme. Kravet om telefonisk visitation af henvendelser til skadestuerne er et national 

fastsat krav, som Region Syddanmark ikke har mulighed for at ændre. 


